



Yang di-Pertuan Agong, Al-Sultan Abdullah Ri'ayatuddin Al-Mustafa Billah Shah dan Raja Permaisuri Agong, Tunku Hajah Azizah Aminah Maimunah Iskandariah berkenan bergambar kenangan bersama barisan jemaah menteri pada Istiadat Pengurniaan Surat Cara Pelantikan dan Mengangkat Sumpah Jawatan dan Setia serta Sumpah Simpan Rahsia Menteri dan Timbalan Menteri Persekutuan di Istana Melawati, Putrajaya semalam. Turut kelihatan Perdana Menteri Tan Sri Muhyiddin Mohd Yassin (duduk lima dari kiri) dan isteri Puan Seri Noorainee Abdul Rahman (lima dari kanan).



Bekas Mufti Wilayah Persekutuan, Datuk Seri Dr Zulkifli Mohamad Al-Bakri mengangkat sumpah sebagai Senator di Dewan Negara semalam.



Bekas Ketua Pegawai Eksekutif CIMB Group, Tengku Datuk Seri Zafrul Tengku Abdul Aziz.



Senator Datuk Dr Mah Hang Soon.



Naib Presiden MCA, Datuk Lim Ban Hong.



Pengerusi Biro Perhubungan Antarabangsa Armada, Wan Ahmad Fayhsal Wan Ahmad Kamal.



Setiasaha Eksekutif Barisan Nasional, Datuk Dr Ahmad Masrizal Muhammad.



Al-Sultan Abdullah berkenan mengurniakan surat cara pelantikan kepada Menteri di Jabatan Perdana Menteri (Tugas-Tugas Khas), Datuk Seri Mohd Redzuan Md Yusof pada Istiadat Pengurniaan Surat Cara Pelantikan dan Mengangkat Sumpah Jawatan dan Setia serta Sumpah Simpan Rahsia Menteri dan Timbalan Menteri Persekutuan.



Al-Sultan Abdullah berkenan mengurniakan surat cara pelantikan kepada Menteri Kanan, Datuk Seri Ismail Sabri Yaakob yang memegang jawatan Menteri Pertahanan pada Istiadat Pengurniaan Surat Cara Pelantikan dan Mengangkat Sumpah Jawatan dan Setia serta Sumpah Simpan Rahsia Menteri dan Timbalan Menteri Persekutuan.



Al-Sultan Abdullah berkenan mengurniakan surat cara pelantikan Timbalan Menteri Komunikasi dan Multimedia, Datuk Zahidi Zainul Abidin pada Istiadat Pengurniaan Surat Cara Pelantikan dan Istiadat Mengangkat sumpah Jawatan dan Setia serta Sumpah Simpan Rahsia Menteri dan Timbalan Menteri Persekutuan.



Al-Sultan Abdullah berkenan mengurniakan surat cara pelantikan Menteri di Jabatan Perdana Menteri (Hal Ehwal Agama) kepada Senator Datuk Seri Dr Zulkifli Mohamad Al-Bakri pada Istiadat Pengurniaan Surat Cara Pelantikan dan Istiadat Mengangkat Sumpah Jawatan dan Setia Serta Sumpah Simpan Rahsia Menteri dan Timbalan Menteri Persekutuan di Istana Melawati.



Al-Sultan Abdullah berkenan mengurniakan surat cara pelantikan kepada Menteri Kanan, Dr Mohd Radzi Md Jidin yang memegang jawatan Menteri Pendidikan pada Istiadat Pengurniaan Surat Cara Pelantikan dan Mengangkat Sumpah Jawatan dan Setia serta Sumpah Simpan Rahsia Menteri dan Timbalan Menteri Persekutuan.



Al-Sultan Abdullah berkenan mengurniakan surat cara pelantikan kepada Menteri Dalam Negeri, Datuk Seri Hamzah Zainudin pada Istiadat Pengurniaan Surat Cara Pelantikan dan Mengangkat Sumpah Jawatan dan Setia serta Sumpah Simpan Rahsia Menteri dan Timbalan Menteri Persekutuan.



Al-Sultan Abdullah berkenan mengurniakan surat cara pelantikan kepada Menteri Kewangan, Senator Tengku Datuk Seri Zafrul Tengku Abdul Aziz pada Istiadat Pengurniaan Surat Cara Pelantikan dan Mengangkat Sumpah Jawatan dan Setia serta Sumpah Simpan Rahsia Menteri dan Timbalan Menteri Persekutuan.



Menteri Perdagangan Antarabangsa dan Industri, Datuk Seri Mohamed Azmin Ali (tiga dari kiri) beramah mesra dengan Menteri Kewangan, Tengku Datuk Seri Zafrul Tengku Abdul Aziz (kanan); Menteri Kerja Raya, Datuk Seri Fadillah Yusof (kiri) dan Menteri Pendidikan, Dr Mohd Radzi Md Jidin (dua dari kiri) pada Istiadat Pengurniaan Surat Cara Pelantikan dan Mengangkat Sumpah Jawatan dan Setia serta Sumpah Simpan Rahsia Menteri dan Timbalan Menteri Persekutuan di Istana Melawati.